
1SANACIJA VIBA FILMA POTEKA USPEŠNO

Kmalu spet nemoteno delo
Viba film je zaključil leto 1981 z izgubo 3,2 milijona dinarjev,

vendar je izguba manjša od predvidene in sanacija poteka uspešno.
Po sprejetem programu naj bi sanacijo izpeljali do konca letošnjega
leta. Takrat bodo, če bo šlo vse po načrtu, imeli delavci Viba filma
normalne pogoje za nemoteno filmsko proizvodnjo- ustrezno mate-
rialno podlago namreč.

Podpisnice samoupravnega sporažuma o medsebojnih razmerijih
pri sanaciji Viba filma (republiški izvršni svet ter kulturna skupnost,
izvršni svet SML ter izvršni sveti Ijubljanskih občin ter kulturna
skupnost občine Center) so lani sprejete finančne obveznosti porav-
naie. Lani je zaradi znanih razmer prišlo do izpada filmske proizvod-
nje, zato je sedanja izguba načrtovana, v sanacijskem programu pa
je predvideno, da jo bosta pokrili Kulturna skupnost Slovenije ter
skupščina občine Center.

Izvršni svet skupščine Ljubljana Center, ki je obravnaval informa-
cijo o delu Viba filma, bo v kratkem organiziral pogovor z delavci
Viba filma. Udeležili se ga bodo ter si ogledali del proizvodnje tudi

. predstavniki Ijubljanske in republiške kulturne skupnosti ter republi-
škega in občinskega izvršnega sveta. V takšni sestavi naj bi se
dogovorili o rešitvi tega problema.

V prej omenjeno vsoto pa niso všteti lanski stroški \) zvezi s
projektom Dražgoška bitka. Prenesli so jih na zalogo nedokončane
proizvodnje in zato ne bremenijo dohodka za poslovno leto 1981.
Vprašanje tega projekta ostaja za zdaj še nerazrešeno.

Sicer pa so pri Viba filmu lani avgusta, po temeljitih pripravah,
pričeli s proizvodnjo kratkih filmov, v septembru pa celovečernih. V
informaciji o postovanju Viba filma je zapisano, da so izdelali načrto-
vano število filmov, o njihovi kakovosti pa bodo svojo sodbo dali tako
občinstvo kot kritiki.
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